



---

Referat af bestyrelsesmøde nr. 5 af 2006,  
torsdag den 26. oktober 2006 kl. 19:00

---

Tilstede:    Formand:    Per(3)  
                  Kasserer:    Henrik(46)  
                                  Per(1)  
                                  Peter(29)

Afbud:        Ingen  
Afholdes hos: Peter (29)

Dagsorden:    1. Godkendelse af sidste referat  
                  2. Orientering siden sidst/beslutninger  
                  3. Næste møde

---

Ad. 1-Godkendelse:

Referatet fra bestyrelsesmøde nr. 4 af 2006 den 10. august 2006 blev godkendt.

Ad. 2- Orientering siden sidst/beslutninger:

Per T:

1) Nedlæggelse af bedet i ulige ende.

Bestyrelsen modtog ingen indsigelser omkring nedlæggelsen hvorfor det blev til en aktivitet på efterårets grønne dag. Jorden fra bedet vil blive fjernet i samme arbejdsgang at vi får leveret sandet.

2) Fejning af parkeringsarealerne

Vi har besluttet at udskyde fejningen trods det, at det blev besluttet at bestille det på sidste bestyrelsesmøde. Det skyldes at vi ikke har fået det bestilt hos gartneren samt at vi nu nærmer os vinteren hvor nyt sand/grus kommer til.

3) Skolerne: Hærværk og Parkering

Jeg har skrevet til skolerne i august måned omkring om disse emner og fået en positiv tilbagemelding fra skolerne. Rent faktisk bliver eleverne orienteret om de ikke må være i vores område i frikvarterer og bruge vores veje til og fra Trippendalscentret. I uge 33 og 34 delte vi sedler ud til de biler som parkerede for at afleverer deres børn. Og der var stor forståelse for problemet. Bestyrelsen vil fortsat holde øje med biltrafikken.

---



4) Afhentning af Storskrald

Jeg har taget kontakt til kommunen med ønske om, at få fjernet Storskrald så tidligt som muligt, da jeg den ene dag så elever rende rundt og slå vores træer med noget af affaldet.

5) Skraldespande på Herstedøster- og Snebærstierne

Jeg har ytret ønske hos kommunen om, at få erstattet de nuværende skraldespande med en lukket type i det håb, at det vil give mindre affald på stier og veje.

6) Fra Mads i nr 2/ Husfarve

Jeg har modtaget en mail fra Mads i nr. 2 om, at han har været til møde med Teknisk Forvaltning i kommunen omkring sin farve på sit hus og at bestyrelsen vil blive indkaldt til møde med kommunen om sagen. Mads mener, at han har ret til sin nuværende farve og at han kan dokumentere det. På en forespørgsel til kommunen fra bestyrelsen har vi fået oplyst, at mødet vil finde sted i begyndelsen af december måned i år.

7) Fra Eva i nr. 19:

Eva har foreslået, at grundejerforeningen får kopier af alle de enkelte tegninger på hvert parcel omkring kloaker mv. fra Brockhuus. Bestyrelsen er positiv overfor foreslaget men afventer en pris på opgaven fra Brockhuus inden de tager endelig stilling.

8) Afhentning af haveaffald

Opfordring til alle om, at huske at bestille afhentning af haveaffald når en bunke startes. Det ser ud som om at bunkerne ligger længe inden de afhentes. Og naturligvis huske, at få fejlet efterfølgende.

9) Legepladsen

Vi har måtte sande, at arbejdet med legepladsen har taget længere tid end forventet. Bestyrelsen har netop besluttet at bevilge kr. 5.000 til en ny kant som erstatning for de gamle sveller. Inden længe skulle legepladsen være klar igen og vi har fået ryddet det sidste af vejen.

10) Fra Lone i nr. 27

Lone har meddelt, at hun vil arrangere en vejfest sammen med Gitte i nr. 29 i løbet af foråret. Nærmere information fra Lone og Gitte vil følge senere. Bestyrelsen hilser initiativet velkomment.

11) Lone i nr. 27

Lone har meddelt at de tilmelder sig den gruppe, som gerne vil have filset husets murværk.

Henrik/kasserer:

Der er blevet sendt kontingent opkrævninger ud til alle. Det er desværre ikke alle der har overholdt betalingsfristen på den 1. oktober. Bestyrelsen opfordrer derfor dem der endnu ikke har betalt kontingent, om at få indbetalt snarest.



---

Per (1)

1) Forslag til ændring facader og gavle

Efter at nr. 38 og nr. 7 har rettet henvendelse til bestyrelsen vedrørende fælsning af facademurværk og udskiftning af træbeklædning på facader og gavle til "brædder på klink", har bestyrelsen rettet henvendelse til Albertslund Kommune for nærmere drøftelse af disse forslag, som begge kræver ændring i lokalplanen. Bestyrelsen afventer tilbagemelding fra Albertslund Kommune vedrørende mulige mødedatoer.

Peter (29)

I.a.b.

Ad. 3 - Næste møde:

Tirsdag den 16. januar 2007 kl. 19.00 hos Per (3).

---